
ERC de Vidreres, pel no en la consulta dels correbous

Denuncia que ha faltat Òtranspar�nciaÓ en la convocat�ria

Bous al carrer, a Vidreres, en una edici� celebrada ja

fa alguns anys MANEL LLADî.

Esquerra demana que es voti no en la consulta dels correbous que

se celebrar� aquest dissabte dia 18 de desembre al Centre C�vic de

Vidreres, argumentant que cal deixar enrere Òuna tradici�

anacr�nicaÓ i de Òmanca de respecteÓ cap als animals. Remarquen

que en les �ltimes edicions han mor t diversos animals, alhora que

denuncien que la consulta no ha gaudit dels Òm�nims de

transpar�nciaÓ i dÕinformaci� que fa falta en un proc�s consultiu

Els republicans es mostren ferms a lÕhora de defensar el no al

correbous i, en aquesta l�nia, la presidenta de la secci� local, Eva

Trias, explica que no es pot Òcaminar en sentit contrari al de la societat actual, en qu� els correbous no s�n

compatibles amb els valors de respecte i recerca del benestar animal que tots haur�em de defensarÓ. ÒEls

animals ÐcontinuaÐ no han de ser mai objecte ni de joc ni de festa i molt menys de tor tura, i Vidreres no volem

que sigui una excepci�.Ó

La presidenta recorda que Vidreres ja �s lÕ�nic poble giron� on es continua celebrant aquesta festa taurina i fa

mem�ria perqu� es tingui present que en lÕedici� del 2019 f ins a 19 persones van resultar ferides. Respecte a la

Òfalta de transpar�nciaÓ, Trias indica que es va convocar la consulta amb dues setmanes de marge, Òsense

informar pr�viament ni amb temps suf icient els grups de lÕoposici�, i enmig de la sisena onada de covidÓ.
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